



Measurement Canada  
An agency of Industry Canada

Mesures Canada  
Un organisme d'Industrie Canada

MAL No. - N° De LAM

**MAL-G78**

Date: January 14, 1999

File number: AP-AG-99-0074

## **MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL) FOR Approved Meters and Devices**

### **Type of Device**

Electronic Pulse Recorder

### **Purpose**

The purpose of this letter is to convey details of modifications to meters which have previously received approval of type recognition from Measurement Canada. These modifications have been evaluated by the Approval Services Laboratory in accordance with national requirements and shall be considered to be included within the scope of the originally issued Notices of Approval specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of Approval.

### **Scope**

The modifications described in this letter affect meters identified in the following Notice(s) of Approval:

### **Approval Number**

AG-0417

### **Applicant**

Metretek Inc.  
300 North Drive  
Melbourne, Florida  
USA 32934

### **Description of Modifications**

As of 1999-01-10, the model number for the RTMR remote unit was changed to 2008-RTMR1-001. Units installed before this date still bear the old model designation of 2001-RTMR1-001. There have also been minor upgrades to the printed circuit board assembly. These upgrades are typically for replacing resistors, capacitors and other minor electrical components but do not include exchanging or replacing major components such as the CPU. The printed circuit board identification may change due to minor upgrades.

Original copy signed by:

Randy Byrtus  
Approvals Technical Coordinator  
Fluid Measurement Discipline



Measurement Canada  
An agency of Industry Canada

Mesures Canada  
Un organisme d'Industrie Canada

MAL No. - N° De LAM

**MAL-G78**

Date: 14 janvier 1999

Dossier: AP-AG-99-0074

## **LETTRE D'ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM)** **pour** **Compteurs et appareils approuvés**

### **Type d'appareil**

Enregistreur électronique d'impulsions

### **Objet**

La présente lettre vise à expliquer les détails des modifications apportées aux compteurs dont le type a déjà été approuvé par Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d'approbation en conformité aux exigences nationales et doivent être considérées comme faisant partie de la portée des avis d'approbation d'origine énumérés dans le présent document et de toutes leurs révisions subséquentes.

### **Portée**

Les modifications décrites dans la présente lettre s'appliquent aux compteurs visés par l'avis d'approbation suivant:

### **Numéro d'approbation**

AG-0417

### **Requérant**

Metrotek Inc.  
300 North Drive  
Melbourne, Florida  
USA 32934

### **Description des modifications**

À dater du 1999-01-10, le numéro de modèle de l'unité à distance RTMR a été remplacé par 2008-RTMR1-001. Les unités installées avant cette date portent encore l'ancien numéro de modèle 2001-RTMR1-001. De plus, il y a eu des mises à niveau mineures de la carte imprimée. Ces mises à niveau comprennent typiquement le remplacement de résistances, de condensateurs et d'autres composants électroniques mineurs, mais ne comprennent pas le remplacement de composants majeurs tels que le CPU. Il se peut que la désignation de la carte imprimée change à cause des mises à niveau mineures.

Copie authentique signée par:

Randy Byrtus  
Coordonnateur technique d'approbations  
Discipline de la mesure des fluides